

節目Programme

弗朗克 B小調前奏曲、眾贊歌與賦格,作品21

德布西 《意象》,第二冊

佛瑞 升C小調第七夜曲,作品74 佛瑞 降D大調第六夜曲,作品63

《夜之幽靈》 拉威爾

Franck Prélude, Choral et Fugue in B minor, Op 21

Debussy *Images*, Book 2

Fauré Nocturne No 7 in C-sharp minor, Op 74

Nocturne No 6 in D-flat, Op 63 Fauré

Gaspard de la Nuit Ravel

2016/2017 Season 樂季

www.HKSL.org

戴柏圖鋼琴獨奏會

香港小交響樂團由香港特別行政區政府資助 long Kong Sinfonietta is financially upported by the Government of the long Kong Special Administrative Region

香港小交響樂團為香港大會堂場地伙伴 Hong Kong Sinfonietta is the Venue Partner of the Hong Kong City Hall

支持 With the support of





"Ravel's Gaspard de la Nuit is a barn-storming piece that has been known to give pianists terminal tendonitis... In the hands of Michel Dalberto this work was compelling... a tour de force."

The Scotsman

在這場千載難逢的法國五月音樂會,觀眾將可一聽由法國 鋼琴大師戴柏圖精彩演繹多位法國作曲家超凡雋永的鋼琴 作品。生於巴黎的戴柏圖,年輕時曾是柏利慕特的入室弟 子,及後更贏得多項國際鋼琴大獎,現常穿梭歐洲及於日 本韓國等音樂節中演出,並於巴黎音樂學院任教。







鋼琴 Piano

戴柏圖 Michel Dalberto

A disciple of Vlado Perlemuter and Jean Hubeau, Michel Dalberto is a great heir of French piano music. Upon winning the Leeds Piano Competition, Clara Haskil Prize and the First Mozart Competition in Salzburg at his early age, Dalberto established his leading role as one of Europe's most artistically sensitive and perceptive pianists.

He is currently piano professor at the Paris Conservatory, also adjudicating at Leeds, Rubinstein, Dublin and Montréal competitions.

20% OFF 凡同時購買5月6及7日 音樂會之正價門票: 可獲8折優惠 purchase full-price tickets to both concerts on 6 & 7 May 2016



樂在咫尺 UpClose Encounters

戴柏圖鋼琴大師班 Michel Dalberto Piano Masterclass **5.5.2016** 星期四 Thu 6:30pm

合辦 co-presented by



詳情將於稍後公佈 Please stay tuned for more updates: www.HKSL.org

門票由3月11日起於城市售票網發售

Tickets available at all URBTIX outlets from 11.3.2016

全日制學生、高齡人士、殘疾人士及綜合社會保障援助受惠人士可獲半價優惠 | 適合6歲或以上觀眾 Half-price tickets available for full-time students, senior citizens, people with disabilities and Comprehensive Social Security Assistance recipients | For ages 6+

凡購買4-9張正價門票,可獲9折優惠;

10-19張可獲85折優惠;20張或以上可獲8折優惠 10% discount for each purchase of 4-9 full-price tickets;

15% discount for 10-19 tickets; 20% discount for 20 tickets or more

門票查詢及購票 Ticketing Enquiries & Bookings: 2111 5999 | www.URBTIX.hk 節目查詢 Programme Enquiries: 2836 3336 I info@hksinfonietta.org

手機應用程式 My URBTIX App

香港小交響樂團保留更改節目及表演者之權利



Hong Kong Sinfonietta | Q Hong Kong Sinfonietta reserves the right to change the programme and artists

